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 Zápisnica  

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 08. decembra 2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Eva Kováčiková, 

Ladislav Kolmokov, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková 

 

Neprítomný:   Ing. Rastislav Velič  

 

Ďalšia prítomná: Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

     

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Návrh dodatku k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou  

5. Rozpočet výdavkov a príjmov 2017 - 2019 

6. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na rok 2017 

7. Organizačné záležitosti 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Trináste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Ing. Rastislav Velič. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie: p. Balajkovú, p. Macháčovú, p. Grznárika 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p.  Kováčikovú a p. Sopkovú 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  
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K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení z 2. 

mimoriadneho verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Návrh dodatku k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

Starostka predniesla návrh dodatku, bol zverejnený a pripomienka k návrhu nebola žiadna 

prijatá. Vyzvala SEK o vyjadrenie k návrhu.  

P. Kováčiková za SEK predniesla, že doporučujú schváliť návrh dodatku.  

P. Beneš mal dotaz na p. riaditeľku Martonkovú, že sa uvádza v návrhu na dotáciu počet detí 112 

a na web stránke ZŠ s MŠ je evidovaných 110 detí. Kde sú tí dvaja žiaci.  

P. riaditeľka Martonková odpovedala, že vždy nastane v septembri presun detí a teraz 2 žiaci 

odišli. Jedna žiačka, ktorá bola prihlásená k nám do školy sa v septembri odhlásila, lebo ju vzali 

do Topoľčian do ZŠ.  

Starostka navrhla, aby sme písomne vyzvali p. riaditeľku ZŠ s MŠ o zdôvodnenie zmeny v počte 

žiakov. V uznesení sa ukladá p. riaditeľke ZŠ s MŠ vyjadrenie k počtu detí k 15.9.2016 do 

najbližšieho zasadnutia OZ.   

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh dodatku.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh dodatku č. 3 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 dotácia na 

rok 2017 na prevádzku a mzdy na dieťa základnej školy s materskou školou a školských 

zariadení v zriaďovacej pôsobnosti obce Horné Obdokovce. Týmto sa ruší dodatok č. 2 k prílohe 

č. 1 VZN č. 38/2012. 

 

K bodu 4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou 

Starostka informovala o prijatých žiadostiach v poradí ako nám boli doručené. 

 

Žiadosť o dotáciu DHZ v sume 6.000,- € je priložená k zápisnici. Starostka žiadosť predniesla a 

vyzvala o vyjadrenie SEK. 

P. Kováčiková za SEK predniesla, že doporučujú, aby sa dotácia nenavyšovala a zostala vo 

výške 2.000,- € ako po minulé roky.   

Starostka informovala, že žiadali pre DHZ dotáciu zo štátu a prispievame im finančne priebežne 

počas roka.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili dotáciu pre DHZ vo výške 2.000,- € z rozpočtu obce.  

 

Žiadosť o dotáciu Rímsko-katolíckej cirkvi v sume 1.500,- € je priložená k zápisnici. Starostka 

žiadosť predniesla a vyzvala o vyjadrenie SEK.  
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P. Kováčiková za SEK dodala, že žiadosť o dotáciu doporučujú vo výške 1.500,- € 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili dotáciu Rímsko-katolíckej cirkvi vo výške 1.500,- € 

z rozpočtu obce. 

 

Žiadosť o dotáciu OTJ v sume 18.000,- € je priložená k zápisnici. Starostka žiadosť predniesla 

a vyzvala o vyjadrenie SEK. 

P. Kováčiková za SEK dodala, že navrhujú dotáciu v sume 15.000,- € tak ako aj po minulé roky.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu v sume 15.000,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Sopková, p. Kolmokov 

PROTI: p. Beneš, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ neschválili dotáciu pre OTJ v sume 15.000,- €.  

 

Starostka vyzvala poslancov k inému návrhu.  

P. Sedlár navrhol za predloženú dotáciu v sume 18.000,- € 

P. Macháčová navrhla dotáciu v sume 16.000,- € 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu v sume 18.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov p. Sedlár  

PROTI: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sopková 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ neschválili dotáciu pre OTJ v sume 18.000,- €.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu v sume 16.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sopková  

PROTI: p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov p. Sedlár 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ neschválili dotáciu pre OTJ v sume 16.000,- €.  

 

P. Sedlár navrhol dotáciu v sume 17.000,- €.  
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Ekonómka Ing. Gerhátová upozornila, aby boli riadne vydokladované doklady.  

P. Sedlár dodal, že ešte kosačka bude vydokladovaná. 

Ing. Gerhátová mu odpovedala, že kosačka je kapitálový výdavok a môže ísť jedine z rezervného 

fondu. Porušili ste platovú disciplínu.  

P. Beneš dodal, že sa p. ekonómky pýtal, na základe čoho sú vyhadzované určité faktúry, či je to 

na základy zmluvy, alebo zákona.  

Ing. Gerhátová odpovedala, že je urobená zmluva v ktorej je popísané, že dotácia sa môže použiť 

len na bežné výdavky, prevádzkové náklady a nie na stravovacie výdavky. Pri vyúčtovaní som 

našla položky ako je splátka za kosačku 800,- €. Ide o kapitálový výdavok nie o bežný výdavok. 

Bežné výdavky sú do 1.750,- € v zmysle zákona o účtovníctve a iné je účtovníctvo vo verejnej 

správe.  

P. Ivan Svoboda dodal, že nechápe prečo nemôže kúpiť deťom po zápase napr. horalky. 

Ing. Gerhátová mu odpovedala, že môžu na to použiť príjmy zo vstupného. Z verejných zdrojov 

nemôžete nakupovať občerstvenie pre hráčov.  

P. Ivan Svoboda dodal, že je vo výbore ešte len dva mesiace, takúto zmluvu nemá.  

P. Libor Svoboda sa pýtal od kedy je platný takýto zákon, že sa nemôže nakupovať občerstvenie. 

P. Macháčová mu odpovedala, že tento zákon je už dávno.   

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu v sume 17.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov p. Sedlár  

PROTI: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sopková 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci neschválili dotáciu pre OTJ v sume 17.000,- €.  

 

P. Beneš Marián st. dodal, že futbalisti zveľaďujú obecný majetok, idú robiť sprchy, prečo im 

neschválime dotáciu.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu v sume 15.500,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kováčiková  

PROTI: p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov, p. Sedlár, p. Sopková 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová  

 

Poslanci OZ neschválili dotáciu pre OTJ v sume 15.500,- €.  

 

Starostka dodala, že na zasadnutí SEK sme väčšinovým hlasovaním dohodli na 15.000,-.  

P. Beneš reagoval, že je rád, keď spomenula zasadnutie SEK. Keďže ide o neverejné zasadnutie, 

sa mu dostalo do uší, že on bol proti tomu, aby sme futbalistom dali viac ako 15.000,- €. Bol za 

sumu 16.000,- €. Vynášate do obce čo nie je pravda a očerňujete moje meno. Ak sa také niečo 

bude opakovať, podá trestné oznámenie za šírenie poplašnej správy a vytváranie zlého mena 

poslanca.  

Starostka vyzvala poslancov, aby sa pokračovalo v odsúhlasení dotácie. 

P. Jozef Kusý dodal, aby vedenie OTJ vysvetlilo prečo žiadajú viac peňazí. 

P. Ivan Svoboda informoval, že skutočný rozpočet klubu je niekoľko desiatok tisíc eur.  

P. Macháčová dodala, že či by sa nemohli zamyslieť nad tým, či to nie je veľa. Či by nebolo 

lacnejšie keby prešli do nižšej skupiny.   
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P. Ivan Svoboda odpovedal, súpermi sú okresné mestá, že sú vo vyššej lige. Tento rok dostali 

dotáciu 15 tis. eur. Reálne sme vložili 17 tis. eur do obecného majetku.   

P. Lucia Bertovičová sa spýtala, že prečo nemôžu schváliť tých 16 tis. eur. 

 

P. Balajková navrhuje dotáciu v sume 16.100,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili dotáciu OTJ vo výške 16.100,- € z rozpočtu obce. 

 

Žiadosť o dotáciu SENIORU o 13.000,- € je priložená k zápisnici. Starostka žiadosť predniesla 

a vyzvala o vyjadrenie SEK. 

P. Kováčiková informovala o skutočnostiach, ktoré sú už verejne známe a konzultujú vzniknutú 

situáciu s p. ekonómkou Gerhátovou. Senior funguje v štádiu likvidácie. Bolo zistené, že nebola 

podľa zákona odoslaná výročná správa v elektronickej podobe (poštou bola výročná správa 

zaslaná) do určitého termínu kedy bolo treba zaslať. Teda vyradili Senior pre chybný postup 

štatutára.  Fungujeme ďalej, ale organizácia musí pokračovať v chode s pečiatkou Senior 

v likvidácii, a musí byť založená nová nezisková organizácia, ktorá by prebrala všetky záväzky 

zo starej organizácie. Túto dotáciu, ktorú Senior žiada, môže žiadať ako Senior v likvidácii na 

chod nášho zariadenia. Obec ako zriaďovateľ, musí prebrať záväzky pokiaľ sa Senior 

nezlikviduje. SEK schvaľuje dotáciu s tým, že to bude na Senior v likvidácii.  

P. Beneš dodal, že tieto peniaze z dotácie idú výlučne len na potrebné veci. Teda keď bude 

Senior potrebovať len 11 tis. € tak sa z toho bude čerpať len toľko.   

Ing. Pozdech informoval, že čo sa týka dotácie pre Senior v likvidácii, odsúhlasuje sumu 

13.000,- € bude ako rezervná sume pre Senior v likvidácii. Prostriedky budú postupne 

uvoľňované na pokrytie nákladov, ktoré budú vždy na určitý účel.  

P. Kolmokov dodal, že rokovali sme o tom v tom zmysle, keď bude nový Senior fungovať 

a budú dotácie zo štátu, len z nezistených dôvodov doteraz nedostali, aby sa peniaze z dotácie 

štátu vrátili obci do rozpočtu.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu v sume 13.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili dotáciu pre Senior v likvidácii v sume 13.000,- €.  

 

Žiadosť o príspevok ROZVOJu v sume 900,-  € je priložená k zápisnici. Starostka žiadosť 

predniesla a vyzvala o vyjadrenie SEK. 

P. Kováčiková za SEK vyjadrila, že dotáciou pokryjú plat knihovníčky. Navrhujú zvýšiť dotáciu 

o 100,-, teda celkovú dotáciu v sume 1.000,- €, aby sa mohli nakúpiť knihy. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za príspevok pre ROZVOJ v sume 1.000,- € 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili príspevok pre ROZVOJ v sume 1.000,- €.  

 

K bodu 5. Rozpočet výdavkov a príjmov 2017 – 2019 

Starostka predniesla, že rozpočet bol zverejnený, neboli prijaté pripomienky. Rozpočet bude 

pozmenený v zmysle poskytnutých dotácií a príspevku. Vyzvala Ing. Pozdecha o vyjadrenie 

a potom aj SEK.  

Vyjadrenie Ing. Pozdecha k rozpočtu je priložené k zápisnici.  

SEK navrhuje rozpočet v danom znení s úpravami. 

Ing. Gerhátová, keďže sa zo strany výdavkov vylúčilo 5.800,- € znížili sa dotácie, či tieto 

výdavky zapracujeme do prebytku, alebo zvýšime položku všeobecné služby. 

P. Macháčová sa pýtala, čo je pre obec najlepšie. 

Starostka žiadala zapracovať do rozpočtu, konkrétne do kapitoly všeobecné služby. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za rozpočet výdavkov a príjmov obce 2017-2019 so 

zapracovaním prebytku do kapitoly všeobecné služby.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili rozpočet výdavkov a príjmov obce 2017-2019 so 

zapracovaním prebytku do kapitoly všeobecné služby a s danými dotáciami.  

 

K bodu  6. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na rok 2017 

Starostka vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol plán práce hlavného kontrolóra.  

Ing. Pozdech predniesol plán práce na I. pol rok, je priložený k zápisnici.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený plán práce hlavného kontrolóra na I. pol 

rok.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený plán práce hlavného kontrolóra na I. pol rok 2017.  

 

Starostka pripomenula, že do budúceho zasadnutia by mala komisia pre nezlučiteľnosť funkcií 

pripraviť výberové konanie na hlavného kontrolóra. Zloženie komisie je p. Beneš, p. Grznárik 

a p. Kolmokov. Vyzvala poslancov hlasovať za komisiu, ktorá bude pripravovať výberové 

konanie na hlavného kontrolóra.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sedlár, p. Sopková  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš, p. Grznárik a p. Kolmokov  

 

Poslanci OZ schválili zloženie komisie, p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov, pre prípravu 

výberového konania na hlavného kontrolóra.  

 

Starostka požiadala poslancov, aby do budúceho zasadnutia OZ pripravili plán práce poslancov a 

komisií na ďalší kalendárny rok.  

 

K bodu  7. Organizačné záležitosti 

 Návrh Rady Senioru na založenie novej neziskovej organizácie na poskytovanie sociálnej 

starostlivosti 

Starostka informovala, že vzhľadom na vzniknutú situáciu v súčasnom zariadení, ktoré je 

v likvidácii a na doporučenie Okresného úradu v Nitre a NSK sa situácia môže riešiť 

založením novej neziskovej organizácie. Vzhľadom na to, že likvidácia organizácie je 

nezvratný administratívny proces, Senior je fungujúce zariadenie poskytujúce sociálnu 

starostlivosť v zmysle zákona o sociálnej starostlivosti a je našou snahou udržať 

zariadenie v prevádzke i naďalej. K danej situácii došlo z dôvodu neodoslania záverečnej 

správy elektronicky do registra poskytovateľov v určenom termíne do 15. júla, z čoho 

v zmysle zákona o neziskových organizáciách § 14 písm. g) došlo k likvidácii neziskovej 

organizácie Senior. Dôvody, prečo štatutárka p. Košíková neinformovala Radu Senioru 

ani zriaďovateľa o vzniknutej situácii nám nie sú známe. Výzvy o výročných správach 

štatutárka preberala, ale neinformovala o nich. Tak isto neinformovala o finančných 

problémoch pri odvodoch do sociálnej poisťovne, kde vznikol nedoplatok. Je 

nevysvetliteľné, prečo neinformovala, že neprijíma žiadne dotácie zo štátu, aj keď obec 

ako zriaďovateľ každý rok posielali žiadosť na ministerstvo a keď bolo potrebné doložiť 

potvrdenia, neinformovala o neodoslaní príloh, čím žiadosti nebolo vyhovené. Týmto 

konaním ohrozila chod zariadenia a priviedla do likvidácie.  Nebol dôvod zaoberať sa 

zariadením, klienti boli spokojní, odvody do zdravotných poisťovní, faktúry za energie 

a stravu, mzdy boli vyplatené, nedoplatky boli len v sociálnej poisťovni. Zariadenie 

fungovalo len z poplatkov klientov a dotácie obce s minimálnymi nákladmi. Je možné, že 

p. Košíková neplatila výplatu ani sebe. Chyba bola i na našej strane, nevykonávala sa 

kontrola zo strany Rady Senioru, zo strany kontrolóra a zároveň revízora, ani zo strany 

poslancov či zo strany starostky. P. Košíková na koncoročných zastupiteľstvách podala 

správu o výsledkoch, k pridelenej dotácii sa vyjadrila, že im stačí a ani nenaznačila, že 

má nejaké finančné, alebo iné problémy. Nebol dôvod podozrievať, že si neplní svoju 

funkciu, alebo, že zanedbáva svoju prácu. Po porade s právnikom bude pripravené 

podanie na orgány činné v trestnom konaní.  

Po stretnutí s poslancami a členomi sme sa zhodli, že zariadenie Senior nenecháme 

nikomu inému a založíme novú neziskovú organizáciu. Urobia sa nové zmluvy 

s klientami aj zamestnancami už s novou neziskovou organizáciou. Senior bude 

pokračovať v administratívnej likvidácii. Požiadala SEK o vyjadrenie. 

 

P. Kováčiková informovala, že všetko sa prerokovalo, rozšírili sme Radu Senioru o p. 

Beneša, ktorý vzal i predsedníctvo. Štatutárku Seniora robí p. Kováčiková. Navrhuje, aby 

sa prijala ekonómka, na čiastočný pracovný pomer, ktorá sa bude starať o účtovníctvo. Je 

potrebné urobiť všetky úkony súvisiace s likvidáciou.   
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Zisťujeme všetky potrebné informácie s p. starostkou, čo sa týka likvidácie organizácie 

ako aj založenie novej organizácie. Získali novú pracovnú silu, pretože dve 

zamestnankyne vypadli z trvalého pracovného pomeru. Musia zabezpečiť služby.   

P. Beneš dodal, či je možné prijať nového zamestnanca keď je v likvidácii.  

P. Kováčiková mu odpovedala, že ide len o zastupovanie počas PN.  

P. Beneš sa vyjadril k členstvu Rady Senioru. Zvažoval všetko a dnešným dňom 

odstupuje z predsedníctva aj člena Rady Senioru.  

Starostka dodala, že bude potrebné zvolať novú Radu Senioru a doporučuje doplniť 

nového člena. Požiadala poslancov, aby dali návrh. Je potrebné, aby Rada Senioru bola 

v počte 5 členov. Keďže p. Kováčiková je momentálne štatutárom, nemôže byť členom 

v Rade Senioru a je potrebné určiť predsedu Rady Senioru. Vzdanie sa členstva aj 

predsedníctva p. Beneša sa berie na vedomie.  

P. Beneš navrhuje dať za člena napr. rodinného príslušníka, ktorý má klienta v zariadení.  

P. Svoboda Libor chcel vedieť, že ak obec požadovala dotácie pre Senior zo štátu, ako 

bolo spomenuté, kto kontroloval či dotácie zo štátu neboli poskytované?  

Starostka mu odpovedala, že obec do roku 2014 žiadala o dotácie a peniaze mali chodiť 

na účet Senioru, pretože má svoju právnu subjektivitu, obec to nekontrolovala.  

P. Svoboda Libor sa informoval, že kto kontroloval z VÚC dotácie.  

P. Kováčiková dodala, že dotácie z VÚC od r. 2014 nedostávajú. Peniaze dostávajú 

s Ministerstva práce a sociálnych vecí, je to na základe posúdenia klientov na ich 

odkázanosti. Na základe toho dostávajú dotáciu.  

P. Svoboda Libor dodal, ako môže zostať pôvodná Rada Senioru, keď dostala Senior do 

likvidácie.  

P. Macháčová odpovedala, že má pravdu p. Svoboda Libor, ale správna rada Senioru, 

nezasadala ani raz, musí zostať do konca likvidácie.  

P. Beneš st. sa spýtal, prečo navrhli nového predsedu správnej Rady Senioru a prečo sa 

obec tvári, že s tým nič nemá a hradí nedoplatky v Sociálnej poisťovni? 

P. Kováčiková odpovedala, pretože predseda správnej Rady Senioru sa vzdal funkcie.  

Starostka dodala, že obec má záujem, aby Senior ďalej pokračoval, preto sme uhradili 

všetky nedoplatky.  

P. Beneš st. poznamenal, že keby neboli dlhy Senioru, peniaze, ktoré chce obec uhradiť 

za ich nedoplatky, mohli zostať v obci.  

P. Bazalová sa pýtala, prečo sme vôbec nekontrolovali Senior, neexistoval žiadny 

kontrolný systém? 

P. ekonómka Gerhátová jej odpovedala, že nezisková organizácia Senior je viazaná 

s obcou len dotáciou. Dotáciu vždy prekladali aj vyúčtovali. Vzťah kontroly obce 

a Senioru tu končí. Obec nemá právo vstupovať do ekonomiky Senioru, pretože je 

samostatný právny subjekt. Kontrolu tu môže robiť, len správna Rada Senioru. 

Nekonsolidujeme so Seniorom. 

P. Beneš poznamenal, že nekonsolidujeme so Seniorom, ale teraz sa správame tak, ako 

by sme s nimi konsolidovali.  

P. Bertovičová Lucia sa spýtala, kedy bude audit? 

Starostka odpovedala, že správna Rada navrhla audit, p. ekonómka bude pripravovať 

všetky materiály k auditu.   

P. Kováčiková dodala, že audit nemusí byť každý rok, nakoľko audit býva 

v organizáciách vtedy, keď prekročia určitú čiastku (cca 176 tis. €).  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh správnej Rady Senioru, aby sa založila 

nová nezisková organizácia s novým názvom. 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh Rady Senioru na založenie novej neziskovej 

organizácie na poskytovanie sociálnej starostlivosti s novým názvom.  

 

 Návrh na schválenie investičného zámeru U 413 Kúpa nájomného bytu v bytovom dome 

– obstaranie Bytových domov 3 x 12 bytových jednotiek, ktoré budú zhotovené v súlade 

s projektovou dokumentáciou.  

Starostka informovala, že návrh sa týka investičného zámeru vybudovať 12-bytové 

domy. Bez tohto schválenia investičného zámeru, nemôžeme ďalej pokračovať. Potom sa 

bude schvaľovať aj spôsob financovania obstarania nájomných bytov.  

P. Beneš sa spýtal, či máme už projektovú dokumentáciu?  

Starostka odpovedala, že nemáme. PD bude vyhotovená v súlade so zákonom.  

P. Bertovičová Lucia sa spýtala, či budú byty len na prenájom, alebo aj na predaj a či 

budú k dispozícii aj pozemky. 

Starostka odpovedala, že to budú len nájomné byty, dotácia bude zo štátu a môžu sa 

odpredávať po 20. rokoch a bude možnosť aj pozemkov, tie budú na odpredaj.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh na schválenie investičného zámeru U 413 

Kúpa nájomného bytu v bytovom dome – obstaranie Bytových domov 3 x 12 bytových 

jednotiek, ktoré budú zhotovené v súlade s projektovou dokumentáciou 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili  návrh investičného zámeru U 413 Kúpa nájomného 

bytu v bytovom dome – obstaranie Bytových domov 3 x 12 bytových jednotiek, ktoré 

budú zhotovené v súlade s projektovou dokumentáciou.  

 

 Návrh na schválenie investičného zámeru obstaranie súvisiacej technickej vybavenosti  

v zložení: 

SO 02 Spevnené plochy – parkoviská 

SO 03 Prípojka plynu 

SO 04 Prípojka elektro 

SO 05 Vodovodná prípojka 

SO 06 ČOV + kanalizačná prípojka 

SO 07 Čisté terénne úpravy 

Starostka informovala, že je potrebné schváliť i tento investičný zámer obstarania 

súvisiacej technickej vybavenosti v uvedenom znení.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh investičného zámeru obstarania súvisiacej 

technickej vybavenosti v uvedenom znení. 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh investičného zámeru obstarania súvisiacej 

technickej vybavenosti v zložení: 

SO 02 Spevnené plochy – parkoviská 

SO 03 Prípojka plynu 

SO 04 Prípojka elektro 

SO 05 Vodovodná prípojka 

SO 06 ČOV + kanalizačná prípojka 

SO 07 Čisté terénne úpravy 

 

 Návrh na schválenie spôsobu financovania obstarania nájomných bytov v bytovom dome 

Starostka informovala, že vzhľadom na to, že sme schválili investičný zámer, je potrebné 

schváliť aj spôsob financovania obstarania nájomných bytov v bytovom dome. 

Financovanie sa skladá z troch zdrojov. A to z úveru zo štátneho fondu rozvoja bývania 

vo výške 60-65% z obstarávacej ceny bytového domu, dotácie z ministerstva dopravy, 

výstavby a regionálneho rozvoja SR vo výške 35-40 % a vlastné zdroje obce na 

dofinancovanie bytového domu. Výška dotácie bude upresnená podľa zákona 

o dotáciách.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh spôsobu financovania obstarania 

nájomných bytov v bytovom dome. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh spôsobu financovania obstarania nájomných 

bytov v bytovom dome z troch zdrojov - zo štátneho fondu rozvoja bývania, dotácia 

z ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR dotácie z ministerstva 

dopravy a vlastné zdroje obce na dofinancovanie bytového domu.  

 

 Návrh na schválenie spôsobu financovania obstarania súvisiacej technickej vybavenosti 

Starostka informovala, že toto financovanie je len z dvoch zdrojov. Dotácia 

z ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR a z vlastných zdrojov. Výška 

dotácie bude upresnená podľa zákona o dotáciách na rozvoj bývania.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh spôsobu financovania obstarania 

súvisiacej technickej vybavenosti z týchto dvoch zdrojov.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  
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Poslanci jednohlasne schválili spôsob financovania obstarania súvisiacej technickej 

vybavenosti z týchto dvoch zdrojov. 

 

 Žiadosť o úľavu na dani – p. Grman a p. Grmanová 

Starostka predniesla žiadosť, je súčasťou zápisnice. Vyzvala SEK o vyjadrenie.  

P. Kováčiková za SEK sa vyjadrila, že nedoporučujú, aby bola úľava schválená, 

z dôvodu ZŤP.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, zamietnuť žiadosť o úľavu na dani 

p. Grmanovi a p. Grmanovej.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Beneš, p. Balajková, p. Grznárik, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Macháčová, p.  

Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Sedlár  

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh SEK, zamietnuť žiadosť o úľavu na dani p. 

Grmanovi a p. Grmanovej.  

 

 Žiadosť o prenájom priestorov Obsolovce, bývalá predajňa COOP Jednota 

Starostka informovala o prijatí dvoch žiadostí, p. Stankovskej a p. Jánošíkovej, ktoré sú 

priložené k zápisnici. Obec nemá dostupnosť k tejto budove. Vyjadrenie sme ešte 

nedostali. Budeme pokračovať v právnom spore, pretože COOP Jednota si nárokuje na 

vlastníctvo tejto budovy na základe hospodárskej zmluvy z r. 1988. Bude vyhlásená 

verejná súťaž na prenájom týchto priestorov.  

P. Beneš sa pýtal, prečo čakáme na vyjadrenie COOP Jednoty, keď obec má túto budovu 

na liste vlastníctva a prečo za spolupráce polície neotvoríme predajňu.   

Starostka dodala, že počkáme na vyjadrenie právnika, ako môžeme v tejto veci 

postupovať.  

 

Žiadosti o prenájme obchodných priestorov COOP Jednota Obsolovce sa berú na 

vedomie.  

 

 Žiadosť o predĺženie prenájmu obchodných priestorov – p. Mokrá 

Starostka informovala o žiadosti, je priložená k zápisnici. Vyzvala SEK o vyjadrenie.  

SEK doporučuje schváliť žiadosť p. Mokrej predĺženie nájmu za platných podmienok na 

1 rok.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili žiadosť p. Mokrej predĺženie nájmu za platných 

podmienok na 1 rok.  
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 Žiadosť o zvýšenie mesačnej mzdy – SENIOR 

Starostka informovala, že vzhľadom k tomu, že žiadosť sme obdržali pred vzniknutou 

situáciou v Seniore, SEK doporučila, aby žiadosť prerokovala správna Rada Senioru. 

Žiadosť sa berie na vedomie.  

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ o dofinancovanie mzdy do konca kalendárneho roka pre ŠKD v sume 

3.300,- € 

Starostka predniesla žiadosť, ktorá je priložená k zápisnici. Požiadala SEK o vyjadrenie.  

SEK nesúhlasí s dofinancovaním ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

 

P. riaditeľka Mgr. Martonková dodala, že zase tým poruší zákon ak sa to neschváli, budú 

navrhovať, aby rodičia platili ŠKD v sume 10,- €. Potrebujú kúpiť aj nové lehátka. Iné 

obce dávajú na tieto veci.  

Ing. Gerhátová poznamenala, že obec v plnej výške dáva škole o10.000,- € vlastné 

príjmy, na ktoré nemá škola právny nárok s tým, že je v právomoci p. riaditeľky, aby 

financie prerozdelila na originálne kompetencie. Najskôr by ste mali oznámiť 

zriaďovateľovi a poslancom, keď chcú prijať pracovnú silu a či bude jeho mzda vykrytá. 

Nie niekoho prijať a potom pýtať peniaze na mzdu.  

P. riaditeľka dodala, že ak ide o upratovačku, ktorú prijali ako pol pracovnej sily, na tú 

nepýtajú peniaze.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, zamietnuť žiadosť ZŠ s MŠ 

o dofinancovanie mzdy do konca kalendárneho roka pre ŠKD v sume 3.300,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Kováčiková, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš, p. Balajková, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh SEK, zamietnuť žiadosť ZŠ s MŠ 

o dofinancovanie mzdy do konca kalendárneho roka pre ŠKD v sume 3.300,- €.  

 

P. Beneš vysvetlil p. Jozefovi Kusému, že žiadosť zamietli z dôvodu, že bola duplicitná. 

Poslanci OZ doporučili už v minulosti, ak škola chcela prijať novú pracovnú silu, je 

potrebné aby mali na ňu financie, aby si peniaze nepýtali od obce.   

 

 Žiadosť o mimoriadnu finančnú dotáciu OTJ 

Starostka predniesla žiadosť, ktorá je priložená k zápisnici. Dodala, že dotácia musí byť 

riadne vyúčtovaná v zmysle zákona.  

P. Beneš sa spýtal, odkiaľ pôjdu financie. 

Ing. Gerhátová odpovedala, že môžu ísť z bežných výdavkov. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť o mimoriadnu finančnú dotáciu OTJ 

v sume 1.500,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Poslanci OZ jednohlasne schválili  žiadosť o mimoriadnu finančnú dotáciu OTJ v sume 

1.500,- €. 

 

 Informácia o činnosti 

Starostka pozvala na slávnostné zastupiteľstvo, ktoré bude 16. decembra 2016. 

 

K bodu  8. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  9. Ukončenie  

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 18,35 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková     Ing. Monika Laciková 

           starostka obce             zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

         Eva Kováčiková     Alena Sopková 
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Uznesenie 

z  13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  08. 12. 2016 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 2. mimoriadneho verejného   

       rokovania OZ   

2. Oznámenie o odstúpení p. Beneša z pozície predsedu rady Senioru aj členstva 

3. Žiadosti o prenájom obchodných priestorov COOP Jednota Obsolovce 

4. Žiadosť o zvýšenie mesačnej mzdy – SENIOR 

 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 13. zasadnutia OZ 

2. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Grznárika a p. Macháčovú  

3. Overovateľov zápisnice – p.  Kováčikovú a p. Sopkovú 

4. Návrh dodatku č. 3 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 - dotácia na rok 2017 na prevádzku a 

mzdy na dieťa základnej školy s materskou školou a školských zariadení v zriaďovacej 

pôsobnosti obce Horné Obdokovce 

5. Dotáciu pre DHZ vo výške 2.000,- € z rozpočtu obce na rok 2017 

6. Dotáciu Rímsko-katolíckej cirkvi vo výške 1.500,- € z rozpočtu obce na rok 2017 

7. Dotáciu pre OTJ vo výške 16.100,- € z rozpočtu obce na rok 2017 

8. Dotáciu pre Senior v likvidácii v sume 13.000,- € z rozpočtu obce na rok 2017 

9. Príspevok pre ROZVOJ v sume 1.000,- € z rozpočtu obce na rok 2017 

10. Rozpočet výdavkov a príjmov obce 2017-2019 so zapracovaním prebytku do kapitoly 

všeobecné služby a s danými dotáciami 

11. Predložený plán práce hlavného kontrolóra na I. pol rok 2017 

12. Zloženie komisie - p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov, pre prípravu výberového konania 

na hlavného kontrolóra 

13. Návrh Rady Senioru na založenie novej neziskovej organizácie na poskytovanie sociálnej 

starostlivosti s novým názvom 

14. Návrh investičného zámeru U 413 Kúpa nájomného bytu v bytovom dome – obstaranie 

Bytových domov 3 x 12 bytových jednotiek, ktoré budú zhotovené v súlade s projektovou 

dokumentáciou 

15. Návrh investičného zámeru obstarania súvisiacej technickej vybavenosti v zložení: 

SO 02 Spevnené plochy – parkoviská 

SO 03 Prípojka plynu 

SO 04 Prípojka elektro 

SO 05 Vodovodná prípojka 

SO 06 ČOV + kanalizačná prípojka 

SO 07 Čisté terénne úpravy 

16. Návrh spôsobu financovania obstarania nájomných bytov v bytovom dome z troch 

zdrojov - zo štátneho fondu rozvoja bývania, dotácia z ministerstva dopravy, výstavby 

a regionálneho rozvoja SR dotácie z ministerstva dopravy a vlastné zdroje obce na 

dofinancovanie bytového domu 

17. Návrh spôsobu financovania obstarania súvisiacej technickej vybavenosti z dvoch zdrojov 

18. Návrh SEK, zamietnuť žiadosť o úľavu na dani p. Grmanovi a p. Grmanovej 

19. Žiadosť p. Mokrej o predĺženie nájmu za platných podmienok na 1 rok 
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20. Návrh SEK, zamietnuť žiadosť ZŠ s MŠ o dofinancovanie mzdy do konca kalendárneho 

roka pre ŠKD v sume 3.300,- € 

21. Žiadosť o mimoriadnu finančnú dotáciu OTJ v sume 1.500,- € v roku 2016 

 

 

C. U k l a d á:  

 

1. P. riaditeľke ZŠ s MŠ Mgr. Martonkovej o vyjadrenie k počtu detí k 15.9.2016 do 

najbližšieho zasadnutia OZ 

2. Predloženie plánu práce poslancov a komisií na rok 2017 do budúceho zasadnutia OZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


